
DEP terugkoppel bijeenkomst 22 januari 2024 
 
Aanwezig: Ronald van Eck, Paul Peters, Auke Geerlings, Rolf Hofenk, Aart Martens, Ger Hofenk, 
Liesbeth Laan, Auke Mos, Ilse Colijn, Gerrit van der Lee, Klaas Govers, Harry Knoop, Rob Immink, 
Alec Lansink, Gerard, Toon Kort en Jos Beumer. 
Verhinderd met bericht: Marco Harms, Frederike Meijer, Tom Jacobs, Mirjam van Binsbergen, Silvia 
Frederiks, Mario Visser.   
Teruggetrokken: Kees de Lind (uit werkgroep 3 / 4) 
 
 
Jos Beumer opent de bijeenkomst.  
 
Communicatie 
De website van de dorpsraad InKeppel en de website OpMorgen van de gemeente zijn ingericht voor 
mededelingen van onze werkgroepen. Resultaten, oproepen e.d. kunnen nu geplaatst worden. In 
beide gevallen tekst aanleveren bij ine.snelder@planet.nl. Zij redigeert de teksten (op taal) voor 
plaatsing in dossier DEP van website InKeppel en OpMorgen (DEP Keppel en Eldirk.) 
 
Op 7 februari om 19.15 nodigt de gemeente ons uit voor een bijeenkomst voor een DEP afvaardiging 
in de Kei in Steenderen. Doel: kennisuitwisseling en afstemming. Uitnodiging volgt. 
 
 
Werkgroep Warmtescan 
Circa 64 scans zijn uitgevoerd. Met ondersteuning van gemeente en AGEM. Inwoners hebben foto’s 
ontvangen en kunnen bij AGEM uitleg, advies en hulp krijgen. Een uitgebreid advies Van AGEM kost 
€ 50 ( in de woning direct advies) en een nog uitgebreider advies € 100 (= een woningverbeterplan 
met advies op maat + advies over kosten, subsidies, e.d). Aan de inwoners zelf om daarover te 
beslissen. De werkgroep bekijkt wat de vervolgstappen zijn en vraagt aan de gemeente of er nog een 
ronde scans kan worden ingekocht. Buiten de lijst van inwoners die het enquêtes formulier hadden 
ingevuld (64) konden gedurende ongeveer twee maanden inwoners zich ook nog rechtstreeks 
aanmelden n.a.v. een advertentie van AGEM. Paul probeert de complete lijst van uitgevoerde scans 
van AGEM te krijgen. Toon zoekt uit wat er misging bij Ilse Colijn en Paul biedt aan alsnog een 
warmtescan bij haar te maken. 
Bericht van Frederike Meijer via WhatsApp: “Elke bewoner die een warmtefoto heeft laten maken kan 
bij het EnergieLoket (EL) terecht voor uitleg. Dat is echt nodig. Want er is deskundige kennis nodig om 
de foto te kunnen lezen en vertalen naar mogelijke verduurzamingsmaatregelen. Het EL neemt in de 
meeste gevallen je verzoek aan en belt op een later moment terug.“ 
Het EL biedt een overzicht van subsidiemogelijkheden en aantrekkelijke leningen 
 
 
Werkgroep Informatiemarkt 
De werkgroep heeft al een compleet concept draaiboek gemaakt voor de Informatiemarkt Energie/ 
Verduurzaming, te houden op 20 april 2024 van 10 – 16 uur in de Hessenhal. Er wordt gewerkt aan 
een breed programma van lezingen/presentaties, product- en adviesaanbieders, 
rondetafelgesprekken over concrete ervaringen voor- en na ingrepen, educatieve spellen voor jong en 
oud, hele gezin, partners. Inwoners van Drempt en Hummelo worden ook uitgenodigd via de publiciteit 
en via de dorpsraden. 
We vragen van alle werkgroepen om z.s.m. aan te geven hoe de werkgroep zich wil presenteren: met 
een kraam en/of lezing en/of met ronde tafel. Met of zonder beamer/scherm.  
Ten tweede z.s.m. op te geven welke ‘aanbieders’ moeten worden benaderd voor een kraam. Alle 
informatie en tips kunnen rechtstreeks naar toon.kort@gmail.com. De werkgroep komt met een 
conceptprogramma met daarin de tips vanuit de werkgroepen. Een gezamenlijk afstemming van de 
inbreng op 11 maart, 20.00 uur Hessencafé. 
Tip: op 10 februari in Steenderen: informatiemarkt. 
Frederike Meijer via WhatsApp: De gemeente kan het EnergieLoket (EL) vragen om actief een stand 
of de OpMorgenMobiel te bemensen o.a. om warmtefoto’s te verduidelijken.  
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Werkgroep Monumentale Panden 
De werkgroep heeft alle informatie verzamelend, maar toen kwam de gemeente onverwacht af met 
een complete folder voor verduurzaming van monumentale panden. Vervolgens heeft de werkgroep 
de tips en aanbevelingen in de folder getoetst. Slecht nieuws: niets blijkt te kloppen of te werken. Alle 
goede intenties om per pand een plan van aanpak te maken zijn gestrand op de 
onkunde/onwetendheid bij Agem. De werkgroep verwacht veel weerstand bij de gemeente: voor 
iedere aanpassing (binnen en buiten) is toestemming nodig. Verzoek aan gemeente: afschaffen van 
legeskosten zou een goede eerste stap zijn. Jos gaat het voorleggen aan de gemeente op 
wethouder/beleidsniveau. 
Ilse heeft contact gehad met Frederike Meijer: ze leest ter plekke het wattsapp bericht voor.  
 
 
Werkgroep energie opwek en -opslag 
De werkgroep heeft tal van vormen van energieopwek en -opslag onderzocht.  

• Een dorpsaccu is alleen haalbaar als dat grootschalig wordt aangepakt. Stijgt boven ons 
niveau uit.  Is meer iets voor  projectaannemers bij woningbouw, bij zonneparken en 
windmolens. We zien er geen particuliere- of dorpsbusinesscase in. Een thuisaccu is nu niet 
rendabel, hooguit om een dagje te overbruggen.  

• Opwek: we zijn zoekende naar de WKO (Warmte-Koude-opslag ), dat biedt goede kansen, 
bijv. bij de voormalige GemeenteWerf in combinatie met de woningbouwplannen. 

• Waterturbines tbv energieopwek: niet lucratief om voor een dorp of particulier op te zetten als 
je niet direct aan het water woont. 

• Zonnepanelen: Zijn we niet eens aan begonnen. De meesten hebben dit al, een zonnepark 
willen we zelf niet plaatsen. 

• Besparing gebruik: plaatsing van een airco kan lucratief zijn want het bespaart gas en dus in 
de jaarlijkse kosten. Presentatie is gemaakt door Tom Jacobs.  

• Verwarming: ingestelde temperatuur lager zetten leidt tot grote besparing. Zou een apart 
werkgroepje ‘besparingen’ moeten worden (of kan de werkgroep warmtescan dit oppakken?)  

• De Coöperatie Zonkracht Hummelo stelt know-how beschikbaar voor een eventuele nieuwe 
energie-coöperatie. Er wordt gewekt aan uitbreiding van eigen zonnedaken. Denk ook aan 
coöperatie De Groene Draad: heeft ook interesse.  

 
 
Werkgroep mobiliteit 
De werkgroep is gestart met het onderwerp laadpalen maar geleidelijk gekomen met elektrische 
deelauto’s. Er zijn goede contacten gelegd met stichting Gaon over deelauto’s met daarbijhorende 
ontwikkeling van laadpalen. De werkgroep gaat nu de belangstelling bij de inwoners peilen. Zou goed 
passen bij de Informatiemarkt van 20 april. 
Verduurzaming/besparing: op besteldiensten of vervoerdiensten. Is losgelaten want is ingehaald door 
de al aanwezige besteldiensten (AH, Picnic, apotheek e.d.)   
 
 
Werkgroep Lange Termijn en Mentaliteit 
De werkgroep kijkt naar de energie-effecten van het DOP en de reacties daarop vanuit de bijeenkomst 
van 30/11. Verder denken we na over de manier waarop mentaliteit t.a.v. energiegebruik / 
consumeergedrag bespreekbaar kan worden gemaakt. Denk aan AI en foto en filmopslag waardoor 
grote datacentra nodig zijn die veel energie gebruiken. 
Koppel het onderwerp ‘besparing’ van energie ook aan deze werkgroep 
 
  
Volgende bijeenkomst  
11 maart, 20 uur in de Hessenhal. Onderwerp: afstemming en invulling van programmering 
Informatiemarkt.  
  
 
Jos sluit de bijeenkomst 


